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PRoToKoŁ NRt/2018
z I Sesji Rady Miasta Sanoka VllI kadencji,

ktora odbyła się w dniu 19,11.2018 r. od godz, 16@

do godz. 17u w sali herbowej tut. IJrzędu Miasta
pod przewodnictwem radnej Pani Teresy Lisowskiej

oraz Przewodniczącego Rady Miasta
Pa n a An d rzej a Ro m an i aka

Na ogolną liczbę 21 Radnych w l Sesji Rady Miasta Sanoka Vlll kadencji udział
wzięło wg listy obecności 21 Radnych.

1. Babiak Roman
2. Chęc Stanisław
3. Drwięga Maciej
4. Karaczkowski Ryszard
5. Karaś Marek
6. Kot Wanda
7. Kordela - Borczyk Zofia
8. Kornecka - Mitadis Agnieszka
9. KorneckiAdam
10.Kozak Grzegorz
11. Lisowska Teresa
12,Miklicz Sławomir
13, Osika Jakub
14. Radozycki Łukasz
15. Rogowska - Chęć Grażyna
16. Romaniak Andrzej
17. Ryniak Adam
1 8. Sierad zka Katarzyna
19.Tymoczko Henryka
20. Wituszyński Radosław
21.Wróbel Beata

obecni na l Sesji Rady Miasta Sanoka VlllPrzewodniczący Zarządow Rad Dzielnic
kadencji.

1, Cywińska - Krzysztof Aleksandra
2. Małek Bogusława
3. Kornecki Jozef
4. Kozak Grzegorz

- Rada Dzielnicy Zatorze
- Rada Dzielnicy Posada
- Rada Dzielnicy Dąbrowka
- Rada Dzielnicy Olchowce



5. Osękowski Marian
6. Sieczkowski Adam
7. Szul Krzysztof

- Rada Dzielnicy Wojtostwo
- Rada Dzielnicy Błonie
- Rada Dzielnicy Srodmieście

Ponadto w l Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Z-ca Burmistrza Miasta Pan
Edward Olejko, Skarbnik Miasta Pan Bogdan Florek, Burmistrz Miasta Sanoka - elekt
Pan Tomasz Matuszewski , Radca Prawny Pani Alicja Filip, Przewodnicząca Miejskiej
KomisjiWyborczej PaniAnna Dnłięga, Poseł RP Pan Piotr Uruski.

Prowadzenie pienłszej sesji nowo wybranej Rady do czasu wyboru
Przewodniczącego Rady Miasta objęła najstarsza wiekiem Radna - elekt Pani Teresa
Lisowska. Otwierając l Sesję nowo wybranej Rady Miasta Sanoka przywitała radnych
- elektow, Posła RP Pana Piotra Uruskiego, Burmistrza - elekta Pana Tomasza
Matuszewskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Edwarda Olejko, Sekretarza Miasta,
Skarbnika Miasta, Przewodniczących Zarządow Rad Dzielnic, oraz zaproszonych
gości.

Następujący porządek obrad został Radnym - elektom dostarczony:
1, Wydanie zaświadczeń o wyborze pzez terytorialną komisję wyborczą,
2. Złożenie ślubowania przez Radnych.
3. Wybor Przewodniczącego Rady Miasta.
4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poinformowała, że zgodnie
z otrzymanym Postanowieniem Nr DK0-773-8l18 Komisarza Wyborczego z dnia 15
listopada 2018 r. wygasa mandat radnego Pana Tomasz Matuszewskiego i w to
miejsce zostanie powołany z listy kolejny kandydat, ktorym jest Pan Marek Karaś.

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Anna Dnłięga odczytała
Postanowienie Nr DK0-773-8/18 Komisarza Wyborczego Krośnie z dnia 15
listopada 2018 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego
(posta nowien ie sta nowi załączni k do p rotokołu).

Ad.1.
wvdanie zaświadczeń o wvborze przez tervtoriaIna komisie wvborcza.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poprosiła Przewodniczącą Miejskiej
Komisji Wyborczej Panią Annę Dnłięgę o wręczenie zaświadczen o wyborze
Radnych.

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Anna Dnłięga gratulując Radnym
wręczyła zaświadczenia o wyborze na Radnego Rady Miasta Sanoka Vlll kadencji.



Ad.3.
złożenie ślubowania przez Radnvch.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poinformowała, że Radni do
wykonywania mandatu składają ślubowanie, ktore jest warunkiem koniecznym do
objęcia sprawowania mandatu. Obowiązek złożenia ślubowania wynika z art. 23a
ustawy o samorządzie gminnym.
Zgodnie z przyjętą praktyką zwyczajową zostanie odczytana Rota ślubowania.
Każdy Radny po odczfianiu imienia i nazwiska wypowiada słowo ,,Ślubulę", mozna
tez dodaó słowo ,,Tak mi dopomóz Bóg".

Rota ślubowania !

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie
dobro mojej gminy ijej mieszkańców"

1. Babiak Roman - ,,Ślubuię. Tak mi dopomóż Bog"
2. Chęć Stanisław -,,Ślubulę. Tak mi dopomóż Bóg"
3. Dnruięga Maciej - ,,Slubuję, Tak mi dopomóż Bog"
4. Karaczkowski Ryszard - ,,Slubuję. Tak mi dopomoż Bog"
5. Karaś Marek -,,Ślubulę. Tak mi dopomoż Bog"
6, Kot Wand a - ,,Slubuję. Tak mi dopomóż Bóg"
7. Kordela - Borczyk Zofia - ,,Ślubuię, Tak mi dopomoż Bog"
8. Kornecka - Mitadis Agnieszka - ,,Ślubuię. Tak mi dopomoż Bóg"
9. Kornecki Adam -,,Ślubuię. Tak mi dopomóż Bóg"
'l0, Kozak Grzegorz - ,,Slubuję. Tak mi dopomóż Bóg"
11. Lisowska Teresa - ,,Ślubuię"
12,M|klicz Sławomir -,,Slubuję. Tak mi dopomóż Bóg"
13, Osika Jakub - ,,Sltlbuję"
14, Radozycki Łukasz - ,,Ślubuię. Tak mi dopomoż Bog"
15. Rogowska - Chęć Grażyna - ,,Ślubulę. Tak mi dopomóż Bóg"
16, Romaniak Andrzej - ,,Ślubuię. Tak mi dopomóż Bóg"
17. Ryniak Adam - ,,Slubuję. Tak mi dopomóż Bóg"
'l8.SieradzkaKatarzyna - ,,Slubuję. Tak mi dopomoż Bóg"
19. Tymoczko Henryka - ,,Ś/ub uję. Tak mi dopomóż Bóg"
20. Wituszyński Radosław - ,,Ślubuię"
21.Wrobel Beata - ,,Slubuję, Tak mi dopomóż Bóg"



Ad.3.
wvbór przewodniczaceqo Radv Miasta.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska na podstawie listy obecności
stanowiące1 załącznik do protokołu stwierdziła, że na Sali obrad jest odpowiednia
ilość radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.
Na sekretarza sesji powołany został najmłodszy wiekiem radny Pan Łukasz
Radozycki.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poinformowała, ze zgodnie z art. 19
pkt. 1 ustawy o samorządzie gminnym wybor Przewodniczącego Rady Miasta
odbywa się w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosow w obecnosci co
najmniej połowy składu ustawowego Rady. W związku z tym należy powołac
Komisję Skrutacyjną. Prowadząca posiedzenie zaproponowała, aby Komisja
Skrutacyj n a liczyła 3 osoby.

Radny Pan Adam Ryniak zaproponował skład S-osobowy Komisji Skrutacyjnej, aby
każdy Komitet mogł zgłosić swojego przedstawiciela.

Za propozycją składu S-osobowego głosowało 21 radnych, głosow przeciwnych
iwstrzymujących się nie było. Propozycja, aby Komisja Skrutacyjna liczyła 5 osob,
uzyskała akceptację radnych.

. wybór komisji skrutacyjnej:

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poprosiła o zgłaszanie kandydatow
na członkow Komisji Skrutacyjnej.

Radna Agnieszka Kornecka - Mitadis zgłosiła Radnego Macieja Drur,ięgę - wyraz|ł
zgody, jednak po chwili zastanowienia zrezygnował i zgłosił do Komisji Skrutacyjnej
Radną Agnieszkę Kornecką - Mitadis -wyraziła zgodę,
Radna Beata Wrobel zgłosiła Radnego Adama Ryniaka - v,tyraził zgodę.
Radny Jakub Osika zgłosił Radnego Sławomira Miklicza -wyrazlł zgodę.
Radny Stanisław Chęć zgłosił Radnego Ryszarda Karaczkowskiego - v,tyraził zgodę.
Radny Andrzej Romaniak zgłosił Radnego Marka Karasia -wyraził zgodę.

Nie było więcej zgłoszen kandydatow na członkow do Komisji Skrutacyjnej.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska przeprowadziła imienne głosowanie
nad składem osobowym Komisji Skrutacyjnej:

1. Babiak Roman - za
2. Chęć Stanisław - za
3. Drwięga Maciej - za



4. Karaczkowski Ryszard - za
5. Karaś Marek - za
6. Kot Wanda - za
7. Kordela - Borczyk Zofia - za
8. Kornecka - Mitadis Agnieszka - za
9, Kornecki Adam - za
10. Kozak Grzegorz- za
11. Lisowska Teresa - za
1Z,Miklicz Sławomir - za
13. Osika Jakub - za
14. Radozycki Łukasz - za
15. Rogowska - Chęć Grażyna - za
16. Romaniak Andrzej - za
17. Ryniak Adam - za
18. Sieradzka Katarzyna - za
19. Tymoczko Henryka - za
20. Wituszyński Radosław - za
21 . Wrobel Beata - za

Radni głosami 21 za zaakceptowali zgłoszone kandydatury na członkow Komisji
Skrutacyjnej.

W skład Komisji Skrutacyjnej wchodzą: Adam Ryniak, Sławomir Miklicz, Ryszard
Karaczkowski, Marek Karaś, Agnieszka Kornecka - Mitadis,

W związku z tym, ze Komisja Skrutacyjna musi się ukonstytuować czyli wybrać ze
swojego grona Przewodniczącego Komisji i musi przygotować wybory prowadząca
posiedzenie Pani Teresa Lisowska ogłosiła 10- minutową przerwę.

Po przenłie.

Komisja Skrutacyjna została ukonstytuowana. Przewodniczącym Komisji został Pan
Sławomir Miklicz.

. zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Rady Miasta:

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska poprosiła o zgłaszanie kandydatow

na Przewodniczącego Rady Miasta.

Radna Pani Katarzyna Sieradzka zgłosiła kandydaturę na Przewodniczącego Rady
Miasta Pana Andrzeja Romaniaka.

Radny Pan Andrzej Romaniak - wyraził zgodę na kandydowanie.



Radna Pani Katarzyna Sieradzka przedstawiła kandydaturę Pana Andrzeja
Romaniak. Pan Andrzej Romaniak urodził się w Sanoku w 1965 roku, jest
absolwentem l Liceum Ogolnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej, Na
studia wyjechał najpienł do Lublina gdzie rozpoczął je na Wydziale Nauk
Humanistycznych Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego, a następnie kontynuował
naukę na Uniwersytecie Pedagogicznym w Krakowie, gdzie uzyskał tytuł magistra
historii. Andrzej Romaniak pracuje w Muzeum Historycznym, historia regionu,
zwłaszcza odkrywanie i przywracanie pamięci o ludziach i zdarzeniach, ktore stały
się tradycją Ruchow Niepodległościowych i walkę o suwerenną państwowość to
podstawowy kierunek pracy badawczej Andrzeja Romaniaka. Pracę w Muzeum
Historycznym rozpoczął w 1992 roku, jest kierownikiem Działu Historycznego,
przygotowywał wystawy poświęcone najnowszej historii Polski i Sanoka m.in.:
pienłsza wystawa poświęcona ll Pułkowi Strzelcow Podhalańskich pt. ,,Podhalanie",
wystawa ,,Sanoczanie pod Monte Casino", wystawa o Sybirakach, wystawa
,,Polityczni 1944-1956", wystawa o sanockim gnieżdzie Towarzystwa
Gimnastycznego Sokoł. Jego specjalizacją została historia najnowsza ll wojna
światowa, także w ujęciu lokalnym Sanoka i Ziemi Sanockiej. Był m,in. redaktorem
publikacji pt. ,,Listy z więzienia Mieczysława Przystasza z lat 1945-1954". Podjął
wspołpracę z Polskim Towarzystwem Historycznyfft, z oddziałem lnstytutu Pamięci
Narodowej w Rzeszowie. Jego publikacje ukazywaĘ się w czasopismach Tygodnik
Sanocki, Zeszyty Historyczne WiN, Dzieje Podkarpacia, Rocznik Sanocki, Sanockie
Zapiski Numizmatyczne, Gora Przemienienia, Przystąpił do Katolickie
Stowarzyszanie Civitas Christiana. W 2001 roku zasiadł w Komitecie Załozycielskim
reaktywowanego Stowarzyszenia Towarzystwa Gimnastycznego Sokoł w Sanoku.
Rozpoczął prowadzenie wykładow i seminariow na temat ,,Antykomunistyczne
podziemie w powiecie sanockim w latach 1944-1945", Został członkiem Kolegium
Programowego Sanockiej Biblioteki Cyfrowej działając w ramach Miejskiej Biblioteki
Publicznej im, Grzegoża z Sanoka. Był sygnatariuszem aktu założycielskiego Klubu
Historycznego im, Armii Krajowej w Sanoku 14 lutego 2010 roku oraz został jego

członkiem Zarządu i wiceprezesem. Wiceprezes Stowarzyszenia Opieki nad Starymi
Cmentarzami w Sanoku, Przewodniczący Komisji Zakładowej NZSS Solidarność
w Muzeum Histerycznym w latach 2OO5-2O15, Radny Rady Dzielnicy Środmieście
i Radny Rady Powiatu l kadencji, Andrzej Romaniak politycznie wywodzi się ze
Zjednoczenia Chrześcrlańsko - Narodowego. W 2014 ubiegał się o mandat radnego
z listy PiS. Mandat radnego Vlll kadencji Rady Miasta Sanoka otrzymał stańując jako
kandydat KWW Łączy nas Sanok. Wiara, rodzina, tradycja, uczciwość, a przede
szacunek dla drugiego człowieka i poszanowanie prawa to wańości, ktore Andrzej
Romaniak ceni wysoko, a które są bliskie założycielowi członkom ruchu Łączy nas
Sanok. Andrzej Romaniak przystąpił do Łączy nas Sanok by wyrazic swoją
solidarność z osobami szykanowanymi przez ustępującego burmistrza. Andrzej
Romaniak tak mowi o sobie ,,Sanok to moja mała ojczyzna, mieszkam tu od
urodzenia i tu pracuję badając zawodowo historię miasta, a historia ta był częścią
historii Polski, bo to co działo się w kraju miało swoje odbicie iw naszym mieście.
Sanok zawsze był pod wieloma względami ważnym ośrodkiem, najpienu stolicą



Ziemi Sanockiej, a poźniej stolicą Powiatu. Przez wieki żyli tutaj obok siebie ludzie
rożnych wyznań i narodowości wspolnie budując irozwijając swoje miasto.
W samorządzie miejskim zasiadli zarowno rzemieślnicy i kupcy, jak i lekarze,
nauczyciele, prawnicy, czy duchowni. Głos każdego z nich był tak samo ważny
iz uwagą wysłuchiwany przez innych, bo wszyscy mieli jeden cel - wspolne dobro
jakim był ich Sanok i jego mieszkańcy To dzięki działalności i zapobiegliwości
naszych przodkow możemy dzisiaj oglądać m.in. zabytkowe budynki, park miejski,

kościoły, place i chodzić po ulicach, często nawet nie zastanawiając się kiedy
powstały. Cieszymy się więc z tego, że żyjemy w mieście o tak bogatej historii
z dwoma ważnymi mtlzeami, ważnymi nie tylko na mapie polskiej, ale iw Europie".
Dwukrotnie uhonorowany Nagrodą Miasta Sanoka w dziedzinie Kultury i sztuki,
W roku 2016 odznaczony złotym Krzyżem Zasługi przez Prezydenta RP Andrzeja
Dudę. Andrzej Romaniak ,,praca dla rozwoju miasta ponad podziałami politycznymi

7'esf podsf awą samorządności" .

Nie było więcej kandydatur na Przewodniczącego Rady Miasta, w związku z tym
prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska zamknęła listę kandydatow oraz
ogłosiła 1O-minutową przerwę na przygotowanie przez Komisję Skrutacyjną kart do
głosowania.

Po przenłie.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Sławomir Miklicz wyjasnił zasady
głosowania. Poinformował, że kańy do głosowania są rzucane do urny, w chwili

obecnej urna jest pusta, karty do głosowania będę wydawane w pokoju obok.

Głosowanie będzie przebiegało w sposob następujący: alfabetycznie będą
wyczytywani Radni, ktorzy będą podchodzi i odbierać kańy do głosowania, głosujemy

poprzez postawienie znaku X w jednej z rubryk ZA, PRZECIW, WSTRZYMUJĄCY
SlĘ, zaznaczanie więcej niz jednego znaku X powoduje, że głos będzie niewazny,

Oczywiście zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, kandydat na

Przewodniczącego Rady, aby zostać wybranym musi uzyskać bezwzględnego ilosĆ

głosow ustawowego składu Rady, czyli w tym przypadku 11 głosow za będzie
powodowało wybor Przewodniczącego Rady.

przeprowadzen ie głosowan ia :

Radni przystąpili do aktu głosowania.

Zakończony został akt wyborczy, w związku z czym prowadząca posiedzenie Pani
Teresa Lisowska ogłosiła kilkuminutową przerwę, aby Komisja Skrutacyjna policzyła
głosy.

Po przenruie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Sławomir Miklicz odczytal
Protokoł Komisji Skrutacyjnej wybranej na l Sesji Rady Miasta Sanoka w dniu 19



listopada 2018 r. dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miasta
Sanoka,

Komisja Skrutacyjna w składzie;

1. Miklicz Sławomir - Przewodniczący Komisji
2. Karaś Marek - Członek Komisji
3. Karaczkowski Ryszard - Członek Komisji
4. Kornecka - Mitadis Agnieszka - Członek Komisji
5. Ryniak Adam - Członek Komisji

stwierdza co następuje:

Na ogolną liczbę 21 Radnych w Sesji udział wzięło wg listy obecności 21 radnych.
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych.

Głosow waznych oddano 21, głosow nieważnych 0,

Zgłoszony kandydat na Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka Pan Andrzej
Romaniak otrzymał za 16 głosow, 0 przeciw, 5 wstrzymujących.

Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pan Andrzej Romaniak otrzymał wymaganą
bezwzględną większość głosów i został wybrany na Przewodniczącego Rady Miasta
Sanoka,

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska odczytała projekt uchwały w sprawie
wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka.

Do odczytanej uchwały Radni nie wnosili uwag i zastrzeżen,

Uchwała Nr l/'1l20'18 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka
została przyjęta bez głosowania na mocy protokołu Komisji Skrutacyjnej
stanowiącym załącznik do uchwały.

Prowadząca posiedzenie Pani Teresa Lisowska gratulując przekazała dalsze
prowadzenie sesji nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miasta Panu
And rzejowi Romaniakowi.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Romaniak poinformował: Serdecznie dziękuję
Państwu zatak wielkie zaufanie, ktorym Państwo obdarzyliście mnie, powierzając tą
jakże ważną, a zarazem zaszczytną funkcję, Ze swojej strony chciałem Państwa
zapewniĆ, ze w swojej pracy będę się starał wspołpracowaó ze wszystkimi Radnymi,
niezaleznie z jakiego komitetu są radnymi, bo trzeba pamiętac, ze My wszyscy
dostaliśmy mandat od mieszkańców miasta Sanoka. W mojej działalności będę się



kierował dobrem naszego miasta i dobrem wszystkim mieszkańcow Sanoka, bo my
jesteśmy przed nimi odpowiedzialni i będę starał się pełnić taką rolę. Odpowiadając
na pytanie radnego Jakuba Osiki chciałem powiedzieć, że podstawowymi

dokumentami, ktorymi będę się kierował w mojej pracy jest statut i regulamin, ale w
mojej pracy tutaj na niwie miejskiej będę się starał wspołpracować ze wszystkimi
Radnymi i wspołdziałać, myślę, ze to się nam uda,

Ad. 4
złożenie ślubowania przez Burmistrza.

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak poprosił Przewodniczącą Miejskiej

Komisji Wyborczej Panią Annę Dnruięgę o wręczenie zaświadczenia o wyborze
Burmistrza Miasta Sanoka.

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Anna Drwięga gratulując wręczyła
Panu Tomaszowi Matuszewskiemu zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Miasta
Sanoka

Przewodniczący Rady Miasta Pan Andrzej Romaniak poprosił Burmistrza - elekta
pana Tomasza Matuszewskiego o złożenie ślubowania. Wszyscy powstali,

a Przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania:

,,Obejmując urząd Burmistrza Miasta Sanoka, uroczyście ślubuję, że

dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę ty|ko

d!a dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta."

Pan Tomasz Matuszewski -,,Ślubuię. Tak mi dopomoż Bóg".

Burmistrz Miasta Sanoka Pan Tomasz Matuszewski poinformował: Rozpocznę od

podziękowań dla Pana Tadeusza Pióro i Radnych Vll kadencji. Wysoko cenię sobie

pracę poprzednikow, gratuluję wielu decyzji wymagających odwagi i dalekosięznego

spojrzenia, tak było m.in. z decyzją o budowie Centrum Rehabilitacji i innYmi

decyzjami, które rozw|jaĘ, rozwijĄą imam nadzieję, ze będą dalej rozwijac nasze

miasto.
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, mieszkańcy Sanoka w wolnych

demokratycznych powszechnych wyborach zdecydowali się, aby władzę
wykonawczą przekazac Burmistrzowi niezaleznemu, ktory będzie ją sprawował

ponad podziałami politycznymi, co więcej, ktory będzie roznice i podziały niwelował

mając na względ zie przede wszystkim wspolną pracę dla rozwoju Sanoka i dobra

jego mieszkańców, Jestem burmistrzem niezależnym i będę o tym pamiętał,

ponieważ do tego zobowiązują mnie zaufanie i mądrość wyborcow.

Zwracam się dziś po raz pienruszy do demokratycznie wybranej Rady Miasta,

gratuluję wszystkim Radnym wyborczego wyniku i życzę sukcesów w pracy

w lokalnym samorządzie.



Tak jak rodzina jest podstawowym budulcem tkanki społecznej tak lokalny samorząd
na poziomie gminy, mądrze i uczciwie zarządzany stanowi fundament społeczeństwa
obywatelskiego świadomego swoich praw, ale i obowiązkow, odpowiedzialnego,
demokratycznego, ukierunkowanego na rozwój dla wspólnego dobra, społeczeństwo,
w ktorym starsi i słabsi mogą liczyć na opiekę, a młodzi, przedsiębiorczy i pracowici
na dobry stań , aby to dzięki nim powstały solidne fundamenty pod mechanizmami
pomocniczości i społecznej solidarności. Zasada pomocniczości wymieniona
w preambule Konstytucji Rzeczpospolitej Polskiej mowi o tym, że władza powinna
mieć znaczenie pomocnicze, wspierające w stosunku do działań jednostek, ktore ją
ustanowiły. Państwo powinno pozwolić działac społeczeństwu obywatelskiemu,
rodzinom, przedsiębiorcom, w sytuacji wymagającej intenłencji winno natomiast
rozwiązywać problemy na szczeblu mozliwe najblizszym obywatelom, właśnie na
szczeblu lokalnego samorządu.
Panie i Panowie radni podejmujemy wspolnie niełatwą i niezwykle odpowiedzialną
pracę. Zostaliśmy obdarzeni zaufaniem przez mieszkańców Sanoka, powierzono
nam stery miasta na najblizsze 5lat. Obiecuję tego zaufanie nie zawieść. Wierzę, ze
Państwa intencje i motywacje do pracy w Radzie są tozsame z moimi. Dlatego
podczas l sesji Vlll kadencji Rady Miasta Sanoka zwracam się do Wysokiej Rady
o integrację ponad interesami partyjnymi dla dobra wielopokoleniowych sanockich
rodzin, ktore wybrały was Panie i Panowie radni jako swoich przedstawicieli. To
zaszczyt, ale nade wszystkim to obowiązek, obowiązek wierności Konstytucji RP,
obowiązek przestrzegania prawa, obowiązek uczciwej i rzetelnej pracy dla dobra
gminy i jej mieszkańców, obowiązek sprawowania budżetu wyłącznie dla dobra
publicznego. Złożyliśmy dziś ślubowanie, daliśmy słowo, słowa wypowiadane w Sali
Herbowej podczas posiedzeń Rady Vlll kadencji niechaj mają swoją wagę, niech
będą naznaczone uczciwością intencji i odpowiedzialnością, Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Andrzej Romaniak zamknął l sesję Rady Miasta
Sanoka Vlll kadencji,

protokołowała 
: Przewod niczący Rady M iasta :
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